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Referat - styremøte 

 

Tid: 1. april 2020, klokken 20.00 – 21.00 

Sted: Skype-møte 

 

Innkalt: Torill Gaaren, Lise Austad Evje, Martin Stenstad, Kjersti Album og Kari Skogen. 

 

 

 Sak Ansvarlig 

1 Gjennomgang av sist referat /oppfølgingspunkter 
 
Ingen oppfølgingspunkter utover det vi kommer tilbake til senere under 
punkt 2, 3 og 4. 
 

 
 

2 Aktiviteter i 2020 
 
Årsmøte 
Foreslår at vi tar årsmøte søndag den 5. juli alternativt 12. juli. Kari 
kontakter Ragnar Fuglum for samkjøring av vårt årsmøte med årsmøtet til 
Vollheia vann og avløp.  
 
Dugnad 
Dugnaden blir tirsdagen etter årsmøtet, dvs. tirsdag den 7. eller 14. april. Vi 
etterspør eventuelle behov for tiltak i vårt vårbrev til medlemmene. 
 

 
 
 
Kari 
 

3 Kontakt med grunneierne 
 
Vi har ikke mottatt endelig referat fra årsmøtet for Samarbeidsrådet for 
Vollen hyttefelt (SVH) den6.7.2019.  
 
Av saker som må følges opp i 2020 er følgende: 

- Vegetasjonsrydding  
- Bruk av ballplassen/jordet ved rampa -  
- Parkering – vedlikehold 
- Ladeplasser - status 
 

Kari etterspør referat fra årsmøtet i SVH samt gir en status vedr. nevnte 
punkter fra vellets side. 
 

 
 
Kari 

4 Status – stikomiteen 
 
Her ser styret at det er vanskelig å komme videre med hensyn til å bli enige 
om hvor en eventuell merket sti skal gå i vårt hyttefelt. Styret mener fokus 
fremover bør være å jobbe for et bedre stinett i nærområdet basert på 
gamle tråkk og lignende. Viktig at det ikke merkes opp stier uten 
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grunnernes (både fastboende og hytteeiere) og berørte parter involvering 
fremover. 
 
Kari kontakter stikomiteen. 
 

 
 
 
Kari 

5 Vårbrev til velmedlemmene 
Sendes ut nå før påske der vi samtidig ber om innspill til dialog med 
grunneierne samt andre behov de ønsker styret skal ta tak i. 
 

 
Kari 

6 Eventuelt 
 
Bredbånd – innspill fra Jon Henriksen – Martin sjekker med Vestmar som 
bygger ut på Bommyra for Rye Strand i disse dager.  
 
Egen FB for medlemmene til informasjon ut – avventer til behovet melder 
seg. 
 

 
 
Martin 
 
 

7 Neste styremøte 
 
I løpet av våren – Kari innkaller. 
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